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 Protokół nr 43/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 3 stycznia 2020 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia kierowników jednostek 

budżetowych powiatu nowomiejskiego do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 

których realizacja w roku budżetowym 2020 i latach następnych jest niezbędna do 

zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności 

przekraczają poza rok budżetowy 2020. 

 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie  deponowania środków pieniężnych na 

lokatach terminowych typu OVERNIGHT. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.    

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia „Diagnozy zapotrzebowania Zespołu Szkół im. C. K. Norwida na 

wsparcie z Europejskiego Funduszu Społecznego” w związku z nową perspektywą 

finansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka-Martko – dyrektor ZS im. C.K. Norwida oraz 

pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy zewnętrznych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  wyboru partnera w  otwartym naborze na partnera do wspólnego przygotowania 

i realizacji projektu pt. „SMAK – Szkoła Młodzieży Aktywnej i Kreatywnej ”. 

Pani Domżalska poinformowała, że projekt pt. „SMAK – Szkoła Młodzieży Aktywnej i 

Kreatywnej ” będzie realizowany w partnerstwie. Dodała, że wnioskodawcą będzie Powiat 

Nowomiejski, okres realizacji projektu od 01.09.2020r. do 31.12.2021r., termin złożenia 

wniosku do 7 stycznia 2020r. Nadmieniła, że wpłynęła tylko jedna oferta dotycząca partnerstwa 

w kwestii przygotowania i realizacji w/w projektu, jest to oferta Kaczego Bagna – Miejsce 

Inicjatyw Pozytywnych Spółdzielnia Socjalna, która spełniła wszystkie wymogi.  

Pani Przeradzka-Martko poinformowała, że projekt nastawiony jest na kształtowanie 

kompetencji kluczowych tj. m.in. matematyczno-przyrodniczych, językowych oraz podstaw 

przedsiębiorczości i innowacyjności. Dodała, że w ramach projektu będą organizowane zajęcia 

pozalekcyjne, zajęcia wyrównawcze oraz warsztaty integracyjne dla uczniów klas licealnych. 

Ponadto projekt zakłada doskonalenie umiejętności nauczycielskich nastawionych na 
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wykorzystanie technik komputerowych w edukacji. Nadmieniła, że kluczowym elementem 

projektu będzie stworzenie pracowni chemicznej dostosowanej do przeprowadzania 

eksperymentów.  

Pani Domżalska poinformowała, że zadaniem partnera w projekcie będzie m.in. organizacja 

warsztatów dla uczniów. 

Pani Przeradzka-Martko dodała, że w ramach projektu będą rozwijane umiejętności trenerskie 

nauczycieli, ponadto zostaną zorganizowane lekcje fizyki pod żaglami. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  akceptacji  przystąpienia do projektu pt; „SMAK – Szkoła Młodzieży Aktywnej i 

Kreatywnej”  oraz upoważnienia Dyrektora  Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Skarbnik poinformował, że w § 2 projektu uchwały jest błąd w całkowitej wartości 

projektu, ponieważ powinna być wpisana kwota 414 927,70 zł /był zapis 414 927,00 zł/ 

Projekt wniosku stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,               

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani B. Przeradzka-Martko oraz pani J. Domżalska opuściły posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  przyjęcia sprawozdania Fundacji Inicjatyw Krajobrazowych „Wybudowania” w 

Kurzętniku, której zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Wspierającego Rozwój Wsi Jamielnik w 

Jamielniku, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

Pani B. Grzywacz wstrzymała się od głosu. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 6. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Skarlin (dz. 200/4). 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to: usługi, zabudowa 

mieszkaniowa jednorodzinna oraz drogi wewnętrzne. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji 

poprzedzonej zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 7. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 8. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Skarlin (dz. 80). 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to:  zabudowa mieszkaniowa  

jednorodzinna, drogi wewnętrzne oraz zieleń urządzona. Dodał, że w wyniku analizy 

dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa 

uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 10. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 11. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 12. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo (dz. 136). 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa  

jednorodzinna. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii 

Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 13. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 14. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo (dz. 379/33). 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to:  zabudowa mieszkaniowa  

jednorodzinna oraz drogi wewnętrzne. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej 

zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 16. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 17. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 18. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo (dz. 92/9, 92/11). 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to:  zabudowa mieszkaniowa  

jednorodzinna oraz droga wewnętrzna. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej 

zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 19. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 20. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 21. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Bratian. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to:  zabudowa mieszkaniowa  

jednorodzinna, drogi wewnętrzne oraz zieleń urządzona. Dodał, że w wyniku analizy 

dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa 

uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 22. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 23. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 24. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie upoważnienia kierowników jednostek budżetowych powiatu 

nowomiejskiego do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym 2020 i latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności przekraczają poza rok budżetowy 2020. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zgłosił poprawkę w § 1, stwierdził że należy dopisać 

miejscowość przy sformułowaniu: „Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z/s w Kurzętniku”. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. 

Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie  deponowania środków pieniężnych na lokatach terminowych typu 

OVERNIGHT. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Buliński zapytał jakie były wpływy z tytułu lokaty terminowej typu OVERNIGHT w 

2019r. 

Pan Skarbnik odpowiedział, że w tej chwili nie posiada takiej informacji, ale w budżecie 

planowane były  środki z tytułu odsetek kapitałowych od środków finansowych na rachunkach 

bankowych budżetu powiatu, w tym z  lokaty terminowej typu OVERNIGHT w wysokości       

ok. 30 000 zł. /w 2019r. na rachunkach bankowych powiatu łącznie zostały zgromadzone środki 

w wysokości 22 537,42 zł/. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                      


